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Interpelucje

Proszg pana prezydenta o wnikliwe przyjrzenie sig jako5ci remont6w w
Miejskiej Bibliotece Publicznej z budZetu naszego miasta.
Dochodz4 do mnie niepokojqce sygnaty z:t'Aarszcza w sprawie jako6ci remontu
filii MBP nr2 majduj4cej sig na ul. Dziewiriskiej.
W moim przekonaniu doszlo do raZ4cych zaniedbari ze strony zarz4dzaj4cego
plac6wkq. Po wymalowaniu Scian i sufrtow teraz sig pruje mury, zakladajqc
instalacjg elektryczn4. Wcze6niej, po zdjgciu grzejnik6w nie odcigto wody, co
skutkowalo zalaniem pomieszczeri i ksiggozbior6w.Przez dtugi czas
pracownicy i zbiory bylibez pr4du, ogrzewania i wody. Poprzez zaniedbanie i
braku dopilnowania wla.Sciwego harmonogramu rob6t maj4tek MBP ulegl
degradacji i zniszczeniu. Czy dtugo jeszcze pana prezydent, kt6ry powinien z
nale4t4 staranno5ci4 nadzorowai jednostki orgatizacylne miast4 bgdzie
tolerowal taki bezmySlny spos6b zarzqdzania bibliotek4 i powierzonym
mieniem o ntaczrrej wartoSci.
Zwracam sig po raz tzeci z proibE o wytyczenie i oznakowanie parktngu przy
ul. Planty od strony ogr6dk6w dzialkowych w
praktyce inwestycja bezkosztowna" polegaj4ca na
przeniesieniu ozrakowania pionowego. Tym prostym sposobem mo2na
uzyska6 co najmniej 20 miejsc parkingowych. Co prawda, otrzymalem
odpowiedz, ze ta sprawa bgdzie zalat..wiona, ale sprawa ci4gnie sig ponad rok a
efekt6w nie widai.
Mieszkarlcy ul. Slonecmej narzekaj4 na fatal-ny stan chodnik6w po obydwu
stronach tej ulicy. Przy wigkszych opadach deszczu fur.totzqsig kaluZe,
najwigksza na wysokoSci kamienicy o numerze 57. Wobec powyZszego, proszg
o ujgcie wymiany chodnik6w w ulicy Slonecarej w najbliisrych planach
rOmontowych miasta.



4. Na proSbg mieszkaric6w z osiedla przy ulicy Wilgi, wnioskujg o
przygotowanie dokumentacji technicznej i zaplanowania budowy l4cz4cej
to osiedle z ulicq Brzeztnowq.

o uzasadnienie celowo5ci nasadzei krzew6w w ciaeu ulicv
Kaliskiej, ztilaszcza w rejonie, w kt6rym ostatnio prowadzony byl remont i
modernizacja. Czy ?,:rzev'ry mvlaszcza w poblizu skrzy2owania, nie bgd4
zagroheniem dlabezpieczenstwa w ruchu drogowym dla pojazd6w jak i

ieszych.
6. Ponownie, na pro5bg ro&ic6w i wychowawc6w dzisgi uczgszczajqcych do

Swietlicy Oratorium przy parafii Sw. Ducha w Michelinie, proszg o
zainstalowanie progu zvralniaj1cego przed wejSciem do plac6wki w ul.
KoScielnej. Przej5cie jest co prawda oznakowane w poziomie i w pionie, ale
po niedawnym remoncie jezdni pojazdy samochodowe rozwijajq nadmiem4
pr9dkoS6, stwarzajqc zagro2enie dla &ieci w tym szczeg6lnym miejscu.
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